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P R O T O K Ó Ł Nr XVIII/16 
z obrad XVIII Sesji Rady Gminy Stara Biała, 
która odbyła się w dniu 28 grudnia 2016 r. 

 
Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Pytania do zaproszonych gości. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara 

Biała na lata 2016 – 2020. 
8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 

2016 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2016 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała 

na lata 2017-2025. 
11. Podjęcie uchwały budżetowej na 2017 rok. 

1. Przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem Wójta Gminy; 
2. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 
3. Odczytanie opinii Komisji Budżetowej; 
4. Przedstawienie stanowiska Wójta Gminy w sprawie złożonych wniosków; 
5. Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej; 
6. Głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia do realizacji Powiatowi Płockiemu usługi 
transportu uczniów niepełnosprawnych z terenu gminy Stara Biała do Zespołu Szkół 
Specjalnych w Goślicach w 2017 roku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy na 
2017 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane 
przez przedszkole publiczne prowadzone przez Gminę Stara Biała. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2017 rok. 

16. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2017 rok. 

17. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
18. Zapytania i wolne wnioski. 
19. Zakończenie obrad.                                                                                              
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XVIII Sesja Rady Gminy Stara Biała odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 
Rozpoczęła się o godz. 9.07 i zakończyła o godz. 12.10. 

Listy obecności w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 1.  
Sesję otworzył i przewodniczył jej Wojciech Żółtowski – Przewodniczący Rady Gminy. 
Stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, 
wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Na sesję nie przybył 
radny Leszek Majczyna. 
Przewodniczący Rady przywitał wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, Wójta 
wraz z pracownikami, sołtysów i zaproszonych gości, w tym Komendanta Miejskiego Policji 
w Płocku Jarosława Hofmana, p.o. Kierownika Posterunku Policji w Starej Białej Magdalenę 
Tomasińską i Kierownika Posterunku Policji w Starej Białej Zdzisława Dybca. 

Ad. 2.  
Przewodniczący Rady złożył wszystkim życzenia na 2017 rok: dużo zdrowia, optymizmu, 
miłości ludzi bliskich, spełnienia marzeń, realizacji planów rodzinnych i na niwie społecznej. Do 
siego roku! 
Następnie Przewodniczący Rady stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali  projekt 
porządku obrad. Zapytał, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad. 
Wójt złożył wniosek o zmianę porządku obrad poprzez wykreślenie punktu 15, tj. : 
„15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 112/XI/16 Rady Gminy Stara Biała 
z dnia 15 marca 2016 r. w sprawie przyjęcia Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Stara 
Biała na lata 2015 – 2020”. 
i odpowiednią zmianę numeracji kolejnych punktów. 
Wójt uzasadnił swój wniosek koniecznością dopełnienia procedury podjęcia uchwały poprzez 
uzyskanie oceny oddziaływania na środowisko, co pozwoli ubiegać się o dofinansowanie 
z funduszy unijnych. Wójt zaznaczył, że taki wymóg nie wynika z obowiązujących przepisów, 
jednak, z uwagi na wymagania instytucji, z którymi uzgadniany jest „Plan…”, poprosił o zgodę 
na przeniesienie projektu uchwały na kolejną sesję. 
 
Następnie, wobec braku innych wniosków, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
zaproponowany porządek obrad zawierający wniosek Wójta. 
 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 14 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosów „za”) przyjęła 
porządek obrad uwzględniający wniosek Wójta i przedstawiający się następująco: 
 
Porządek posiedzenia: 
1.  Otwarcie sesji o stwierdzenie quorum. 
2.  Zatwierdzenie porządku obrad.  
3.  Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Pytania do zaproszonych gości. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała 
na lata 2016 – 2020. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2016 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2016 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 

2017 – 2025. 
11. Podjęcie uchwały budżetowej na 2017 rok. 

1. Przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem Wójta Gminy; 
2. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 
3. Odczytanie opinii Komisji Budżetowej; 
4. Przedstawienie stanowiska Wójta Gminy w sprawie złożonych wniosków; 
5. Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej; 
6. Głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia do realizacji Powiatowi Płockiemu usługi transportu 
uczniów niepełnosprawnych z terenu gminy Stara Biała do Zespołu Szkół Specjalnych 
w Goślicach w 2017 roku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy na 2017 rok. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez 

przedszkole publiczne prowadzone przez Gminę Stara Biała. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2017 rok. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2017 r. 
17. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
18. Zapytania i wolne wnioski. 
19. Zakończenie obrad.            
   
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 
protokołu z posiedzenia XVII sesji Rady Gminy. Następnie stwierdził, że do rozpoczęcia sesji 
radni nie wnieśli uwag i zastrzeżeń do protokółu, wobec czego poddał pod głosowanie projekt 
protokółu w sesji. 
 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 14 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z XVII Sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie 
(14 głosów „za”). 
 
Przewodniczący Rady poprosił Komendanta Miejskiego Policji w Płocku inspektora Jarosława 
Hofmana o zabranie głosu. Pan Hofman podziękował za zaproszenie na sesję i poinformował, 
że z dniem 15 grudnia br. obowiązki Kierownika Posterunku Policji w Starej Białej powierzył 
Pani aspirant Magdalenie Tomasińskiej. Po 13 latach służby na tym posterunku odchodzi na 
emeryturę jego dotychczasowy Kierownik aspirant sztabowy Zdzisław Dybiec. Pan Hofman 
dodał, że w ostatnich latach nastąpił znaczący spadek dynamiki przestępstw, co jest zasługą 
dotychczasowego Kierownika Posterunku Policji oraz wszystkich, którzy przyczyniają się do 
poprawy stanu bezpieczeństwa w gminie, w tym samorządu. Na koniec złożył wszystkim 
życzenia udanego i bezpiecznego Nowego Roku. 
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Przewodniczący Rady: 
 Zapytał, czy są szanse na zwiększenie etatów policjantów na Posterunku Policji w Starej 

Białej. 
Odpowiedź Komendanta Miejskiego Policji w Płocku Pana Hofmana: 
 Na dzień dzisiejszy nie ma szansy na zwiększenie etatów, natomiast jeśli samorząd 

zadeklaruje finansowanie przez 5 lat dodatkowego etatu, zostanie utworzony etat 
dzielnicowego. 
 

Następnie Komendant Hofman zaproponował zorganizowanie debaty gminnej, podczas której 
mieszkańcy będą mieli okazję poruszyć i wyjaśnić nurtujące ich problemy. Zachęcił do: 
• Pobrania aplikacji „Moja komenda”, za pomocą której w całym kraju można skontaktować 

się z właściwym dzielnicowym. 
• Korzystania z anonimowej Krajowej Mapy Zagrożeń Bezpieczeństwa, która służy do 

zgłaszania różnego rodzaju zagrożeń. 
 
Przewodniczący Rady zaproponował zorganizowanie debaty gminnej poświęconej 
bezpieczeństwu w 2017 roku. 
 
Następnie Przewodniczący Rady i Wójt Gminy podziękowali dotychczasowemu Kierownikowi 
Posterunku Policji w Starej Białej Zdzisławowi Dybcowi za współpracę i życzyli mu wszystkiego 
najlepszego na dalsze lata życia oraz powitali nową Kierownik Posterunku Policji w Starej Białej 
Magdalenę Tomasińską. 
Odchodzący Kierownik Posterunku Policji w Starej Białej Zdzisław Dybiec podziękował 
Wójtowi, Przewodniczącemu Rady, radnym i sołtysom za dobrą współpracę. 
 
Ad. 4. 
Wójt Gminy złożył informację o pracach w okresie między sesjami: 
 Poinformował o planowanych, niezależnych od gminy, zmianach numeracji linii 

autobusowych. I tak od 7 stycznia 2017 r. linia Nr 1 otrzyma Nr 110, linia Nr 5 otrzyma Nr 
103. O dokładnym terminie dalszych zmian numeracji linii, tj.  Nr 6,11,16,17,18 i 23 gmina 
zostanie poinformowana w późniejszym czasie. Natomiast trasy przebiegu autobusów nie 
ulegną zmianie. Informacja w tej sprawie zostanie zamieszczona na stronie internetowej 
gminy. 

 W grudniu br. zostały przeprowadzone konsultacje w sprawie zmiany rozkładu jazdy 
autobusów. W wyniku konsultacji uzgodniono: 
• Linia Nr 1 – od 7 stycznia 2017 r. zostanie wprowadzona zmiana, o którą prosili 

mieszkańcy, tj. zamiast kursu o godz. 5.32 zostanie wprowadzony kurs ok. godz. 13.00.  
• Linia Nr 5 – trasa pozostaje bez zmian, tj. z dojazdem na pętlę w Starej Białej. 
• Linia Nr 18 – były pojedyncze zgłoszenia, które dotyczyły zmiany trasy i przeciwne tej 

zmianie. Rozwiązanie ww. sprawy nie nastąpi od razu, ponieważ wymaga 
przedyskutowania z Komunikacją Miejską pod kontem zysków i strat. Ponadto taka 
zmiana wymagałaby nowego projektu organizacji ruchu na drodze, co również wymaga 
czasu. 

 Wójt poinformował, że na prośbę Komendanta Miejskiego Policji w Płocku Jarosława 
Hofmana odbył spotkanie z odchodzącym na emeryturę Kierownikiem Posterunku Policji 
w Starej Białej asp. Zdzisławem Dybcem i p.o. Kierownika Posterunku asp. Magdaleną 
Tomasińską. 

 Zostały sporządzone dwa akty notarialne: 
• Dotyczący zamiany działki gruntu w Ludwikowie na działkę w Maszewie Dużym. 
• Dotyczący sprawy zakupu gruntu w ciągu ul. Leśnej w Maszewie Dużym. 

 Z inwestycji zaplanowanych do wykonania w 2016 roku nie wykonano remontu drogi do 
oczyszczalni ścieków w Maszewie ponieważ cena, jaką oferował jedyny wykonawca, który 
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zgłosił się do przetargu, znacznie przekraczała kwotę określoną w kosztorysie inwestorskim. 
Pozostałe inwestycje zostały wykonane, odebrane i zapłacone. 

 W ostatnim czasie został wykonany eksperymentalnie remont drogi do Mańkowa, w części 
zabudowanej, polegający na położeniu asfaltu grubości 5 cm i szerokości 4 m. 

 W  budżecie gminy na 2016 rok została zwiększona kwota na budowę sali sportowej 
w Maszewie Dużym, ponieważ dobra pogoda pozwoliła na przyspieszenie tempa robót. 

 Odnośnie zamontowanych, a jeszcze nie świecących lamp – czekamy na ich podłączenie, 
które firma Energa Operator powinna wykonać w najbliższych dniach. 

 Wójt zauważył, że w związku z budową linii wysokiego napięcia wystąpił problem 
z drogami gruntowymi w Bronowie-Zalesiu i w Nowym Trzepowie, które zostały uszkodzone 
przez sprzęt budowlany. Wykonawca zobowiązał się do naprawy dróg po zakończeniu 
inwestycji. 

 Wójt zaprosił wszystkich obecnych: 
• Do sali sportowej w Starej Białej na wspólne kolędowanie wraz z Gminną Orkiestrą 

Dętą, w dniu 6 stycznia 2017 r., tj. w Święto Trzech Króli. 
• Do szkoły w  Maszewie Dużym na występ Marcina Dańca w dniu 27 stycznia 2017 r. 

Wójt poinformował, że u Dyrektora GOKiS i w szkole można pobrać wejściówki, które 
posłużą do sprawdzenia frekwencji. 

• Do Nowych Proboszczewic na występ Formacji Chatelet w dniu 28 lutego 2017 r. 
Przewodniczący Rady dodał, że wejściówki są za darmo i  wydaje się je wyłącznie 
w celach statystycznych. 
 

Radny Hubert Murawski: 
 Zapytał, czy osoba nie posiadająca wejściówki również będzie mogła wejść na salę. 
Odpowiedź Dyrektora GOKiS Rolanda Burego: 
 W pierwszej kolejności będą wpuszczane osoby posiadające wejściówki. Jeśli będą jeszcze 

miejsca, zostaną również wpuszczone osoby bez wejściówek. 
Radny Jan Sieradzki: 
 Zapytał, czy wykonywana obecnie wycinka drzew została uzgodniona, czy jest ona 

samowolna. Zauważył, że Wójt nie wspomniał o tym w swoim sprawozdaniu. 
Odpowiedź Wójta: 
 Urząd Gminy wypełnia wiele drobnych zadań, o których nie mówiłem w swoim 

sprawozdaniu, a to jest jednym z nich. Wycinka drzew w Starych i Nowych 
Proboszczewicach, prowadzona przez formę ARBOR, jest wykonywana na zlecenie Urzędu 
Gminy jako realizacja prośby radnych. Będzie prowadzona również po Nowym Roku. 

Przewodniczący Rady dodał, że po Nowym Roku drzewa na własnej działce będzie można 
wycinać bez zezwolenia. 
Radna Marianna Stawicka: 
 Odnośnie nie świecących lamp w Nowym Trzepowie zauważyła, że jest to sprawa 

niezależna od Wójta, ale od firmy wykonującej. 
 W imieniu mieszkańca i własnym podziękowała za przeniesienie słupa z lampą z pola na 

działce nr 34/1 w Nowym Trzepowie bliżej rowu, tak aby nie przeszkadzał w użytkowaniu 
działki. 

 
Wobec braku dalszych pytań do sprawozdania Wójta Przewodniczący Rady przeszedł do 
kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. 5.  
Przewodniczący poszczególnych komisji złożyli sprawozdania z posiedzeń odbytych 
w okresie między sesjami. 
Komisja Rewizyjna spotkała się jeden raz. Przewodniczący Komisji Jacek Portalski omówił 
tematykę posiedzeń: 
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1. Analiza i ostateczna ocena projektu budżetu Gminy na 2017 rok. 
2. Opracowanie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2017 rok. 
W sprawach różnych Komisja uzgodniła, że pierwsze posiedzenie w 2017 roku będzie miało 
miejsce w dniu 12 stycznia. 
 
Komisja Budżetowa spotkała się jeden raz. Przewodniczący Komisji Marek Moderacki,  
omówił tematykę posiedzeń: 

1. Analiza i ostateczna ocena projektu budżetu Gminy na 2017 rok. 
2. Opracowanie planu pracy Komisji Budżetowej na 2017 rok.  
W sprawach różnych Komisja uzgodniła, że pierwsze posiedzenie w 2017 roku będzie miało 
miejsce w dniu 18 stycznia. 
 
Komisja Polityki Społecznej spotkała się jeden raz. Przewodniczący Komisji Hubert 
Murawski omówił tematykę posiedzenia: 
1. Analiza i ostateczna ocena projektu budżetu Gminy na 2017 rok. 
2. Opracowanie planu pracy Komisji Polityki Społecznej na 2017 rok. 

W sprawach różnych Komisja uzgodniła, że pierwsze posiedzenie w 2017 roku będzie miało 
miejsce w dniu 24 stycznia. 
Przewodniczący Rady poinformował, że radny Hubert Murawski decyzją Rady Nadzorczej 
Sekcji Piłki Ręcznej S.A. Wisła Płock został powołany na stanowisko Wiceprezesa Zarządu tej 
spółki. 
 
Radni nie mieli pytań do przedstawionych sprawozdań. 
 
Przewodniczący Rady poprosił, aby radny, który nie może przybyć na sesję, wcześniej 
uprzedził o swojej nieobecności. Poprosił również, aby radny, który opuszcza salę podczas 
obrad zgłaszał to Przewodniczącemu Rady, ponieważ musi on wiedzieć ilu radnych wzięło 
udział w głosowaniu nad projektami uchwał. 
 
Następnie Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. 6.  
Przewodniczący Rady poprosił o pytania do zaproszonych gości.  
Ponieważ radni i sołtysi nie mieli pytań do zaproszonych gości, Przewodniczący Rady zamknął 
punkt 6 posiedzenia i o godz. 10.20  zarządził 15 minutową przerwę w obradach. 
O godz. 10.35 wznowiono obrady. 
Podczas przerwy salę obrad opuścił Komendant Miejski Policji w Płocku Jarosław Hofman. 
 
Ad. 7. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 2016 – 2020. 
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 
w tej sprawie. 
 
Skarbnik Gminy poinformowała o zmianach zaproponowanych przez Wójta, wprowadzonych 
do projektu uchwały: 
 
 W związku ze zmianą wprowadzoną do WPF na lata 2016-2020 dotyczącą 
przedsięwzięcia pn. „Budowa hali sportowej przy Szkole Podstawowej w Maszewie Dużym”, 
polegającą na zmianie montażu finansowego, zaistniała konieczność wprowadzenia modyfikacji 
w projekcie uchwały  w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 
2017 – 2025. 
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 Montaż finansowy przedsięwzięcia pn. „Budowa hali sportowej przy Szkole Podstawowej 
w Maszewie Dużym” po wprowadzonych w 2016 roku zmianach przedstawia się w sposób 
następujący: 

- dla 2016 roku  1 150 000,00 zł 
- dla 2017 roku  3 031 000,00 zł 
- dla 2018 roku  2 681 984,00 zł. 

Plan wydatków dla 2016 roku został zwiększony o 350 000,00 zł, tj. z poziomu 
800 000,00 zł do poziomu 1 150 000,00 zł. Natomiast plan wydatków dla 2018 roku został 
zmniejszony o 350 000,00 zł, tj. z poziomu 3 031 984,00 zł do poziomu 2 681 984,00 zł. 

Powyższe zmiany spowodowały, że zmniejszeniu uległy wysokości przedstawiające 
limity wydatków dla 2018 roku, które ujęte są w Załączniku Nr 2 pn. „Wykaz przedsięwzięć do 
WPF” do WPF na lata 2017-2025, a mianowicie: 

- Limit wydatków dla 2018 roku na przedsięwzięcia ogółem został zmniejszony 
o 350 000,00 zł, tj. z poziomu 3 624 337,00 zł do poziomu 3 274 337,00 zł. 

- Limit wydatków dla 2018 roku na przedsięwzięcia majątkowe został zmniejszony 
o 350 000,00 z., tj. z poziomu 3 502 699,00 zł do poziomu 3 152 699,00 zł. 

- Limit wydatków dla 2018 roku na wydatki na programy, projekty lub zadania pozostałe 
w ramach wydatków majątkowych został zmniejszony o kwotę 350 000,00 zł, tj. 
z poziomu 3 491 984,00 zł, do poziomu 3 141 984,00 zł. 

- Limit wydatków dla 2018 roku na realizację przedsięwzięcia pn. „Budowa hali sportowej 
przy Szkole Podstawowej w Maszewie Dużym” został zmniejszony o kwotę 350 000,00 
zł, tj. z poziomu 3 031 984,00 zł, do poziomu 2 681 984,00 zł.  

Zmiany dotyczące modyfikacji montażu finansowego przedsięwzięcia pn. „Budowa hali 
sportowej przy Szkole Podstawowej w Maszewie Dużym” spowodowały, że dla 2018 roku 
zmianie uległa prezentacja danych w Załączniku Nr 1 pn. „Wieloletnia Prognoza Finansowa” do 
WPF na lata 2017-2025. W informacji uzupełniającej przestawiającej wybrane rodzaje 
wydatków budżetowych dla 2018 roku (strona 7 załącznika) wprowadzono następujące zmiany: 

- W rubr. 11.3. dokonano zmniejszenia o kwotę 350 000,00 zł wydatków objętych limitem, 
o którym mowa w art. 226 ust. 3 pkt 4 ustawy o finansach publicznych, tj. 
z poziomu 3 624 337,00 zł do poziomu 3 274 337,00 zł. 

- W rubr. 11.3.2. dokonano zmniejszenia o kwotę 350 000,00 zł wydatków majątkowych, 
stanowiących wydatki objęte limitem, o którym mowa w art. 226 ust. 3 pkt 4 ustawy 
o finansach publicznych, tj. z poziomu 3 502 699,00 zł do poziomu 3 152 699,00 zł. 

- W rubr. 11.4. dokonano zmniejszenia o kwotę 350 000,00 zł wydatków inwestycyjnych 
kontynuowanych, tj. z poziomu 3 491 984,00 zł do poziomu 3 141 984,00 zł. 

- W rubr. 11.5. dokonano zwiększenia o kwotę 350 000,00 zł. wydatków stanowiących 
nowe wydatki inwestycyjne, tj. z poziomu 597 301,00 zł do poziomu 947 301,00 zł. 
 

Dokonuje się korekty zapisów znajdujących się w Załączniku Nr 1 pn. „Wieloletnia Prognoza 
Finansowa” do WPF na lata 2017-2025, stanowiących dane uzupełniające o długu i jego spłacie 
-  w kolumnie 14.1. (spłaty rat kapitałowych oraz wykup papierów wartościowych, 
o których mowa w pkt. 5.1., wynikające wyłącznie z tytułu zobowiązań już zaciągniętych) 
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 przed zmianą po zmianie 
2017 rok 1 000 000,00 1 000 000,00 
2018 rok 1 675 000,00 1 000 000,00 
2019 rok 1 675 000,00 1 000 000,00 
2020 rok 1 675 000,00 1 000 000,00 
2021 rok 675 000,00 0,00 
2022 rok 675 000,00 0,00 
2023 rok 675 000,00 0,00 
2024 rok 675 000,00 0,00 
2025 rok 668 052,00 0,00 

 
 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 162/XVIII/16  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Stara Biała na lata 2016– 2020 (uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 8. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 
Gminy Stara Biała na 2016 rok. 
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. 
Na prośbę Przewodniczącego Rady Skarbnik Gminy zapoznała Radę ze zmianami budżetu 
przewidzianymi w projekcie uchwały. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 163/XVIII/16 zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2016 rok 
(uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 9. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu 
wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2017 oraz ustalenia planu 
finansowego tych wydatków. 
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 
w tej sprawie. 
Na prośbę Przewodniczącego Rady Skarbnik Gminy zapoznała Radę z projektem uchwały. 
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Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 164/XVIII/16 w sprawie. ustalenia wykazu wydatków niewygasających 
z upływem roku budżetowego 2016 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków 
(uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 10. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Stara Biała na lata 2017 – 2025 i  stwierdził, że wszyscy radni otrzymali 
projekt uchwały. 
Następnie odczytał Uchwałę Nr Pł. 371.2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie z dnia 9 grudnia 2016 r. w sprawie opinii (pozytywnej) 
o przedłożonym przez Wójta Gminy Stara Biała projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 2017-2025, po czym poprosił radnych 
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 165/XVIII/16  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała 
na lata 2017 – 2025 (uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 11. 
11.1. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że wszyscy radni wcześniej otrzymali projekt Uchwały 
Budżetowej Gminy Stara Biała na 2017 rok wraz z uzasadnieniem. 
 
11.2. 
Przewodniczący Rady odczytał radnym Uchwałę Nr Pł. 372.2016 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 9 grudnia 2016 r. w sprawie opinii 
pozytywnej o przedłożonym przez Wójta Gminy Stara Biała projekcie uchwały budżetowej na 
2017 rok.  
 
11.3. 
Przewodniczący Rady odczytał radnym pozytywną opinię Komisji Budżetowej w sprawie 
przedłożonego projektu Uchwały Budżetowej Gminy Stara Biała na 2017 rok. 
 
11.4. 
Zmiany proponowane przez Wójta Gminy do projektu Uchwały Budżetowej Gminy Stara 
Biała na 2017 rok 
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1. Wójt poinformował, że zadanie inwestycyjne „Budowa drogi wewnętrznej na działce o nr. 
ewid. 124/1 w Maszewie” proponuje podzielić na dwa etapy. W pierwszym etapie, w 2017 
roku, wykonać odcinek drogi od 0+225 m do drogi wojewódzkiej, tj. odcinek obejmujący 
gęstą zabudowę. Natomiast pozostały odcinek drogi byłby wykonany w następnych latach. 
W ramach tej inwestycji zostanie rozwiązany wielokrotnie zgłaszany przez radnych problem 
odwodnienia ww. drogi. Ponieważ w trakcie budowy będą musiały zostać rozwiązane różne 
problemy technologiczne, obecnie nie można przewidzieć, jakie oszczędności przyniesie 
zaproponowane ograniczenie inwestycji w 2017 roku do 225 m drogi. 

2. Wójt poinformował, że Komisja Rewizyjna, przy akceptacji pozostałych komisji, złożyła 
wniosek o wprowadzenie do projektu budżetu wykonanie projektów ulic: 
1) ul. Irysowej w Nowych Proboszczewicach, 
2) ul. Hermana w Starych i Nowych Proboszczewicach. 

 
W związku z powyższym w Załączniku Nr 9 do projektu Uchwały Budżetowej na 2017 r. 
dokonuje się zmiany nazwy zadania inwestycyjnego. Zadanie inwestycyjne o nazwie: 
„Opracowanie projektu budowlanego ulic Szacherskiego, Konopnickiej, Mazowieckiego 
i Hermana w Nowych Proboszczewicach” otrzymuje brzmienie: 
„Opracowanie projektu budowlanego ulic Irysowej, Szacherskiego, Konopnickiej, cz. ulicy 
Mazowieckiego w Nowych Proboszczewicach oraz ulicy Hermana w Nowych 
Proboszczewicach i Starych Proboszczewicach”. 

 
11.5. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że każda komisja Rady Gminy przeprowadziła dyskusję nad 
projektem uchwały budżetowej na 2017 rok, wydając opinię pozytywną. Następnie poprosił 
radnych o zabieranie głosu. 
Zapytał również, czy jest radny, w którego okręgu wyborczym nie zrobiono by nic w trakcie 
obecnej kadencji i dodał, że tak jest właśnie w jego okręgu wyborczym, tj. w m. Biała, która jako 
siedziba Urzędu Gminy i Wójta jest wizytówką gminy. Poddał pod rozwagę radnych propozycję 
wybudowania w najbliższej przyszłości ścieżki rowerowej z Białej wzdłuż ul. Kordeckiego do 
Płocka. 
Radny Władysław Mikołajczyk: 
 Zapytał, czy należy najpierw przegłosować zmiany proponowane przez Wójta, czy Rada 

Gminy będzie głosowała nad uchwałą wraz ze zmianami. 
Radny Marek Moderacki: 
 Zauważył, że projekt budżetu został omówiony przez wszystkie komisje Rady Gminy 

i możemy przystąpić do głosowania nad całą uchwałą. 
 Odnośnie miejscowości Biała zauważył, że nie mamy się czego wstydzić, ponieważ każda 

miejscowość w gminie chciałaby tak wyglądać jak Biała. Zawsze można coś dodatkowego 
zrobić, ale nie ma się czego wstydzić. 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że nie mówił o wstydzie, a tylko zgłaszał swoje uwagi 
i nie należało tego komentować w jakikolwiek sposób. 
Radny Stanisław Antoszkiewicz: 
 Stwierdził, że uwagi do budżetu, zgłaszane na komisjach, zostały do niego wprowadzone. 

Budżet jest dopięty, należy go przyjąć i realizować.  
 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 11.6. 
porządku obrad. 
 
11.6. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz ze zmianami 
wprowadzonymi przez Wójta Gminy. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych. 
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Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 
uchwałę Nr 166/XVIII/16 Uchwała Budżetowa Gminy Stara Biała na 2017 rok (uchwała 
w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Wójt serdecznie podziękował Radzie Gminy za podjęcie uchwały budżetowej na 2017 rok. 
Wyraził opinię, że zadowala ona prawie wszystkich. Dodał, że będzie się starał zrealizować 
wszystko, co zostało w niej zaplanowane. Wyraził opinię, że założony deficyt będzie malał 
w ciągu roku. Po stronie dochodów budżet został oszacowany bardzo skromnie, a po stronie 
wydatków realnie. Wójt poinformował, że w budżecie pozostała nadwyżka z 2015 r. oraz że 
zostały już zapłacone należności wymagane w styczniu 2017 roku, tak że budżet przyszłego 
roku powinien być zrealizowany bez problemów. 
 
Przewodniczący Rady o godz. 11.15  zarządził przerwę w obradach. 
O godz. 11.40 wznowiono obrady. 
 
Wójt złożył wszystkim obecnym, mieszkańcom i ich rodzinom życzenia zdrowia, optymizmu, 
radości i jak najlepszego samopoczucia, a przede wszystkim dobrego 2017 roku. 
Radny powiatu płockiego Lech Dąbrowski w imieniu Rady Powiatu i Starosty Płockiego życzył 
szczęśliwego nowego 2017 roku, aby spełnił on wszystkie oczekiwane nadzieje. Radzie Gminy 
i Wójtowi życzył zrealizowanie wszystkiego, co zaplanowano w budżecie gminy na przyszły rok. 
Radny Stanisław Antoszkiewicz podziękował Przewodniczącemu Rady za zorganizowanie 
Wigilii w pięknej oprawie, podczas której radni i sołtysi mogli podzielić się opłatkiem i złożyć 
sobie życzenia. Wyraził żal, że nie wszyscy zaproszeni wzięli udział w tym spotkaniu. 
Radny powiatu Płockiego Marek Moderacki  życzył wszystkim jak najwięcej miłości i spokoju 
w życiu rodzinnym, według  przykładu i wskazówek Świętej Rodziny oraz spotkania w 2017 roku 
jak najwięcej osób życzliwych i przyjaznych. 
 
Ad. 12. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zlecenia do realizacji 
Powiatowi Płockiemu usługi transportu uczniów niepełnosprawnych z terenu gminy Stara Biała 
do Zespołu Szkół Specjalnych w Goślicach w 2017 roku. 
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 
w tej sprawie. 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 167/XVIII/16  w sprawie zlecenia do realizacji Powiatowi Płockiemu usługi 
transportu uczniów niepełnosprawnych z terenu gminy Stara Biała do Zespołu Szkół 
Specjalnych w Goślicach w 2017 roku (uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 13. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów 
pracy Komisji Rady Gminy na 2017 rok. 
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Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i zauważył, że plany pracy były 
przedmiotem posiedzenia każdej komisji, a następnie poprosił  o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 168/XVIII/16  w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy na 
2017 rok (uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 14. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat 
za świadczenia udzielane przez przedszkole publiczne prowadzone przez Gminę Stara Biała. 
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 
w tej sprawie. 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 169/XVIII/16  w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane 
przez przedszkole publiczne prowadzone przez Gminę Stara Biała (uchwała w załączeniu 
do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 15. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2017 rok. 
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 
w tej sprawie. 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 170/XVIII/16  w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2017 rok (uchwała w załączeniu do 
niniejszego protokółu). 
 
Ad. 16. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2017 r. 
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Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 
w tej sprawie. 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 14 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (14 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 171/XVIII/16  w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2017 rok (uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 17. 
Radny Jan Sieradzki: 
 W imieniu mieszkańców Starych i Nowych Proboszczewic poprosił o odpowiedź w sprawie 

budowy ul. Mazowieckiego 
Przewodniczący Rady podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do uruchomienia lampy 
pulsacyjnej na skrzyżowaniu ulic Kordeckiego i Sienkiewicza w Białej, co zwiększyło 
bezpieczeństwo w tym miejscu. 
 
Odpowiedź Wójta: 
Na pytanie radnego Jana Sieradzkiego: 
 Wykonanie projektu ul. Mazowieckiego zostało wpisane do budżetu gminy na 2017 rok. Wójt 

zaznaczył, że ta ulica stwarza dosyć duże problemy z utrzymaniem, szczególnie na odcinku 
między ul. Floriańską a ul. Hermana. Zapewnił, że będzie dążył do tego, aby projekt drogi 
powstał jak najszybciej. W przypadku pojawienia się możliwości finansowych będzie można 
zastanowić się nad jej budową. 

 
Ad. 18. 
Sołtys Nowych Proboszczewic Jan Kozłowski: 
 Podziękował za inwestycje zaplanowane w budżecie 2017 r.  dla Nowych Proboszczewic, 

ale równocześnie zauważył, że chodnik przy odcinku drogi wojewódzkiej Nr 540 (ul. Bielska) 
jest bardzo potrzebny. Zwrócił się do Wójta i radnych o jego zaprojektowanie. Zauważył, 
że zarządca tej drogi również powinien zadbać o bezpieczeństwo pieszych, którzy nią 
chodzą, przede wszystkim na odcinku do budynku z mieszkaniami socjalnymi 
w Ogorzelicach. 

 Podziękował za wybudowanie chodnika wzdłuż ul. Płockiej i dodał, że należałoby go 
przedłużyć do ul. Azaliowej. 

 Zapytał, z czego wynika, że gmina rezygnuje z dowożenia dzieci do szkół i ceduje to na 
powiat, który może nie wywiązać się dobrze z tego zadania. 

 Przekazał prośbę mieszkańców ul. Polnej o modernizację tej drogi. Zauważył, że 
mieszkańcy powinni sami poprawiać stan wjazdów na posesję, a nie prosić o to Wójta 
i sołtysa. Uważa, że Wójt nie powinien składać obietnic w takich sprawach. 

 Wyraził opinię, że należy pomyśleć o budowie polnych dróg, nie tylko sali sportowej, która 
jest drogą inwestycją. 

 Podziękował za wszystko, co było i złożył najlepsze życzenia na Nowy Rok. 
Sołtys Ogorzelic Janina Antoszkiewicz: 
 Zapytała radnych powiatu płockiego, kiedy nastąpi renowacja rowów przy drodze 

powiatowej w Ogorzelicach. 
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Radny Jan Sieradzki: 
 Zapytał, kiedy zostanie naprawiony uczęszczany, szczególnie przez starsze osoby, chodnik 

przy ul. Mickiewicza, w którym pozapadały się kostki. Sprawę tę zgłaszał już parę miesięcy 
temu. 

 
Odpowiedzi Wójta: 
Na sprawy poruszone przez sołtysa Nowych Proboszczewic Jana Kozłowskiego: 
 Odnośnie chodnika wzdłuż drogi nr 540 w Nowych Proboszczewicach – nie jest to zadanie 

własne gminy. Poza tym byłaby to bardzo poważna inwestycja obejmująca ponad 1 km drogi 
wraz ze zjazdami na posesje i należałoby ją wybudować w porozumieniu 
z Województwem Mazowieckim.  Na zgodność realizacji takich wspólnych inwestycji 
z przepisami prawa zwraca szczególną uwagę RIO, jak to miało miejsce w przypadku 
budowy chodnika w Białej. Wójt zauważył, że może lepszym pomysłem byłaby budowa 
ścieżki rowerowej lub pieszo – rowerowej zamiast chodnika. Ww. sprawa została przyjęta 
do przeanalizowana 

 Odnośnie chodnika wzdłuż ul. Płockiej do ul. Azaliowej – tu sprawa byłaby prostsza, 
ponieważ chodnik byłby budowany wzdłuż drogi gminnej. Problemem jest dostęp do gruntu 
pod chodnik na końcowym odcinku ulicy Aby tę inwestycję zrealizować, przede wszystkim 
musiałaby się ona znaleźć w budżecie. 

 Odnośnie dowozu dzieci – uchwała dotyczy dowozu tylko dzieci niepełnosprawnych, które 
mają zajęcia w Goślicach, a nie wszystkich dzieci. Zadanie to powiat wykonywał w 2016 
roku swoim samochodem ze specjalistyczną opieką i nikt nie zgłaszał żadnych problemów 
w tej sprawie. 

 Odnośnie zjazdu do posesji na działce Nr 568 przy ul. Miaśkiewicza w Nowych 
Proboszczewicach - Wójt wyjaśnił, że nie obiecywał, że zrobi ten zjazd. Właściciele posesji 
zwrócili się do niego z tym problemem i Wójt uznał, że lepiej będzie, jeśli  zjazd zostanie 
wykonany fachowo. Nastąpi to w ciągu najbliższych miesięcy, przy sprzyjających warunkach 
pogodowych. 

 Odnośnie chodnika przy ul. Mickiewicza zniszczonego przez użytkowników dróg – zostanie 
on naprawiony przy sprzyjających warunkach atmosferycznych. 

 Odnośnie budowy polnych dróg – pozostało ich jeszcze kilkadziesiąt do wykonania. 
Wszystkie są analizowane pod kątem liczby mieszkańców, którzy przy nich mieszkają 
i wybierane do realizacji te najbardziej potrzebne. 

 
Sołtys Nowych Proboszczewic Jan Kozłowski: 
 Odnośnie ul. Bielskiej – wyraził przekonanie, że w przypadku jeśli gmina wykona projekt 

drogi, zostanie ona wykonana. 
 
Odpowiedź Wójta: 
 Nie można być pewnym, że po wykonaniu projektu MZDW wybuduje ten chodnik; trzeba 

będzie to najprawdopodobniej zrobić w porozumieniu. 
 
Radny Jan Sieradzki: 
 Zapytał, czy jest szansa gazyfikacji Starych Proboszczewic. 
 Poprosił o naprawę osiadającego gruntu między studzienkami kanalizacyjnymi na ul. 

Floriańskiej, na odcinku od magazynu w kierunku ul. Miaśkiewicza. 
 
Sołtys Ogorzelic Janina Antoszkiewicz: 
 Poprosiła Wójta o interwencję w sprawie podcięcia gałęzi drzew wchodzących w linie 

energetyczne, poza miejscami, w których takie prace ostatnio wykonywano. 
 
Odpowiedzi Wójta: 
Na prośbę sołtys Ogorzelic Janiny Antoszkiewicz: 
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 Sprawa podcięcia gałęzi zostanie zgłoszona do firmy Energa Operator, ponieważ Urząd 
Gminy nie ma prawa wykonywać takich prac. Wcześniejsze podcięcia zostały wykonane 
zgodnie ze zgłoszeniem Urzędu. Pracownicy Energa Operatora nie mogą sami decydować 
o zakresie podcięć. Sprawa zostanie zgłoszona, trzeba tylko szczegółowo określić miejsce, 
w którym należy wykonać podcięcia. 

Na sprawy zgłoszone przez radnego Jana Sieradzkiego: 
 Ul. Floriańska – ubytki zostaną sprawdzone na wiosnę przyszłego roku i zgłoszone do 

naprawy. 
 Odnośnie gazyfikacji – Rejon Gazowniczy z Ciechanowa przysłał informację, że jest na 

etapie kompletowania dokumentacji technicznej na budowę. Nadal trwają negocjacje 
z kilkoma właścicielami działek w sprawie ustanowienia służebności przesyłu. Po 
zakończeniu negocjacji gazownicy wystąpią do mieszkańców z zapytaniem 
o zainteresowanie gazyfikacją. W zależności od tego, ilu mieszkańców się zgłosi, zdecydują, 
czy ta inwestycja jest dla nich opłacalna pod względem ekonomicznym. Jeśli tak – przystąpią 
do realizacji. 

 
Radny Stanisław Antoszkiewicz zauważył, że problem chodnika od budynku socjalnego od 
ul. Bielskiej w stronę Nowych i Starych Proboszczewic zgłaszał już wcześniej. 
 
Dyrektor GOKiS Roland Bury: 
 Zaprosił po odbiór wejściówek na występ Marcina Dańca i poprosił, aby nie brać ich na 

zapas, a tylko dla osób, które rzeczywiście wybierają się na kabaret. Jest dość duże 
zainteresowane tym występem i szkoda by było, by jakieś wejściówki się zmarnowały. 

 Poinformował, że ma jeszcze kalendarze na 2017 r. 
 
Ad. 19. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady XVIII Sesji 
Rady Gminy Stara Biała.            
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